
 

Innkalling til årsmøte 2025 

 

 

 

ÅRSMØTE 

14. juni kl 17.30 – Sted: Vestby Hyttepark 

SAKSLISTE: 

1. Konstituering av møtet 

a. Godkjenning av innkalling og saksliste 

b. Godkjenning av stemmerett for medlemmer, forhåndsstemmer og fullmakter 

c. Gi observatør rett til å være til stede 

d. Oppnevne møteleder/ordstyrer 

e. Valg av referent 

f.  Valg av protokollunderskrivere (2 personer) 

g. Valg av tellekorps (2personer)  

 

2. Fra styret 

a. Årsberetning 2024 

b. Regnskap med revisjonsberetning 2024 

c. Budsjett siste halvdel 2025 og første halvdel 2026 

d. Handlingsplan 

e. Takke for arbeid for rasen og hedersprisutdeling 

 

3. Valg 

 

4. RAS – komiteen informerer om helseundersøkelsen og funn DNA testing så langt 

 

5. Ønske nye personer velkommen i verv og takke av de som slutter. 

 

Styret ønsker så velkommen til middag i 18.30-19.00 tiden. 

Med vennlig hilsen styret. 

 



Årsberetning for Norsk Chihuahuaklubb 2024 

 

Styret og underkomiteer: 

Kirsten Landsverk (leder), Thea Simonsen (nestleder), Frida Magnus, Camilla Bredahl, 

Jeanette Førre Helmersen, Hilde Nessa og Susanne Hansson (styremedlemmer), Rita Brevik 

og Jane Engeskaug (varamedlemmer).  

Jeanette Førre-Helmersen har også fungert som sekretær. 

Dette styret har fungert siden Årsmøtet 15 juni 2024. 

Valgkomiteen har bestått av Karolina Tonerud (leder), Trude Thoresen og Linn Hege Depui-

Bakke (medlemmer) Anniken Holtnæs (vara) siden årsmøtet 2024. 

 

Ingen revisor var på valg i 2024, så regnskapet er revidert av en statsautorisert regnskapsfører. 

Det er avholdt 2 styremøter første halvdel av 2024 og 2 styremøter siste halvdel av 2024. Alle 

via Teams. Styret er hele tiden oppdatert via chatten og mye utføres mellom styremøter. 

Årsmøtet ble avholdt 15 juni 2024 på Vestby hyttepark i forbindelse med Spesialen. 

 

Informasjon og kommunikasjon: 

Chihuahuaposten er klubbens medlemsblad og redaksjonen har siste halvdel av 2024 bestått 

av Rita Brevik, Jeanette Førre Helmersen og Thea Simonsen med hjelp av Tommy Modøl på 

oppsett. 

Det er gitt ut 2 fysiske blader i 2024. Julenummeret skulle utgis digitalt, men høstnummeret 

ble av ulike årsaker utgitt så sent at julenummeret falt bort. 

Vi ønsker å gjøre bladet mer interessant for alle medlemmene og ikke bare for de som er 

utstillingsinteressert og vil jobbe videre med det i 2025. 

Vi bruker trykkeriet X-Ide. 

Klubbens FB side ble jevnlig oppdatert med relevant informasjon fra både styret og komiteer. 

Medlemmer kan selv sende inn resultater fra uoffisielle valpeshow. 

Nytt i 2024 er FB siden med utstillingsresultater som oppdateres av Hilde Nessa og Jeanette 

Førre Helmersen.  

Klubbens hjemmeside oppdateres av hjemmesidehuset med info fra styret. 

Facebooksiden hadde i overkant av 3 000  følgere ved utgangen av 2024. Siden administreres 

av flere fra styret og en fra hver underkomite svarer på spørsmål som kommer inn der. 

 

Klubbens mestvinnerlister 2024: 

Mestvinnerlister for utstilling ble utarbeidet og publisert av Anniken Holtnæs og for Aktiv 

Chihuahua av Camilla Bredal og Frida Magnus. 

 

 

Valpeformidling: 

Hilde Nessa har vært valpeformidler i 2024. 

Valpeformidleren fikk flere henvendelser og flere kull å formidle i 2024. Mye takket være 

valpeformidlersiden på FB «Norsk Chihuahuaklubb`s valpeformidler». 

 

 



Avlsrådet:  

Årsberetning 2024 Avlsrådet Norsk Chihuahuaklubb 

Avlsrådet har i perioden bestått av Hilde Carlsson (leder), Anniken Holtnæs (fungerende 

leder), Cecilie Landsverk og Maria W. Haugan. I mars trakk Siv Ødegård seg, og ble erstattet 

av Eva Nystad.  

Vi har avholdt jevnlige møter på Teams, og holdt kommunikasjon mellom møtene på 

gruppechat. Vi holder styret i NCHK fortløpende oppdatert. 

Vi har besvart henvendelser per e-post fortløpende. De fleste henvendelsene har hatt åpenbare 

svar, mens andre har vi tatt en diskusjon på i Avlsrådet først.  

Hilde og Cecilie deltok på avslrådskurs i regi av NKK i januar. 

I april fikk vi på plass nytt mandat for Avlsrådet. Mandatet var et initiativ fra Avlsrådet, som 

også utarbeidet dette. Det ble vedtatt av styret. 

Vi har revidert avlsetiske retningslinjer for klubben.  

Vi jobber også for å få på plass en hannhund liste. Dette er et tidkrevende arbeid.  

 

Utstillingskomiteen og rasespesialen: 

Utstillingskomitèen har i 2024 bestått av Thor Arne Carlsson, Karolina Tonerud, Linn Hege 

Depui-Bakke og Kirsten Landsverk.  Rasespesialen 2024 ble avholdt på Vestby Hyttepark 

den 15 og 16 juni. Det var totalt 159 Chihuahua påmeldt til utstillingen. Totalt 53 voksne 

langhår på lørdag og totalt 30 valper av begge hårlag. Det var påmeldt 44 korthår voksne 

søndag og totalt 32 valper av begge hårlag. Dommerne var: Anniken Holtnæs og Anne 

Cathrine Unelsrød. Begge fra Norge. Det ble avholdt egne BISS finaler for beste trikser, årets 

sjarmør, par, generasjonsklasse, beste hode, beste bevegelser, valper, junior, unghund, 

oppdretterklasse, avlsklasse, veteraner og voksne. Vi hadde også Barn & Hund konkurranse 

på lørdag. Begge dommerne dømte i de ulike BISS finalene. Vi hadde VOM som 

hovedsponsor i 2024.  

Komitéen har også jobbet med Spesialene for 2025, da vi er arrangør for ICC Spesialen også. 

 

Aktiv chihuahua: 

Takk for året 2024, og til alle dere som viser fram chihuahua’ene deres på hundesporter. Vi 

har i år hatt plasserte på fem forskjellige lister: agility, nosework, rallylydighet, weightpull og 

overall. I agility hadde vi hele 14 plasserte, og flere nye mellomtitler gjennom året. I 

rallylydighet satte vi ny rekord med 6 plasserte, og håper på og kunne fylle hele listen neste 

år! På spesialen i år valgte vi å arrangere rallylydighet for første gang. Tusen takk til vår 

dommer Linn-Jeanette for en fin bane, god dømming og hyggelige kommentarer gjennom 

fredagens konkurranse. Vi vil fortsette og jobbe videre for å fremme den aktive chihuahuaen 

og om dere har noen spørsmål om sporter eller lignende, ikke nøl med å ta kontakt på 

Facebook Aktiv chihuahua - Norsk Chihuahuaklubb 

 

 

 

 



RAS- gruppen:  

RAS Årsberetning 2024 

RAS gruppen bestod av leder Karolina Tonerud, medlemmer Hilde Carlsson og Cecilie 

Scheler. 

RAS gruppen gjennomførte og fullførte helseundersøklsen. Utover det var det ingen aktivitet i 

RAS gruppen.  

Dette på grunn av at det ventes nye dyrevernslover. (Dette er under behandling i Stortinget)  

 

Økonomi: 

Thea Simonsen har vært kasserer i 2024. 

Kirsten Landsverk har bokført regnskapet i Visma e-accounting og Statsautorisert 

regnskapsfører Lill Granås har revidert regnskapet etter forespørsel fra styret. 

Regnskapet viser et overskudd på NOK 57 404,68 

Egenkapitalen pr 31.12.24 er NOK 361 756,78 

 

Resultatrapport på neste side 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Resultatrapport    
NORSK CHIHUAHUAKLUBB    
994650769    

    

Gjelder periode 01.01.2024 - 31.12.2024    
Periode fg år: 01.01.2023 - 31.12.2023    

    

 Periode Akkumulert Periodslutt fg år 

    
Driftsinntekter    
3120 Utstilling - påmeldingsavgift 43 244,00 43 244,00 43 706,00 

3121 Salg rosetter 1 975,00 1 975,00 1 500,00 

3200 Kiosk salg 1 918,00 1 918,00 2 980,00 

3400  Offentlige tilskudd - mva refusjon 

fra NKK 21 189,00 21 189,00 25 214,00 

3950 NKK - medlemsavgift 176 845,00 176 845,00 190 380,00 

3970 Inntekt spons av pokaler 9 400,00 9 400,00 9 450,00 

3980 Sosiale arrangement 5 815,00 5 815,00 4 950,00 

 260 386,00 260 386,00 278 180,00 

    
Driftskostnader    
4010 Innkjøp til sosialt arrangement -18 156,75 -18 156,75 -16 971,75 

4020 Diverse kostnader Spesial -5 322,92 -5 322,92 -10 796,32 

4025 Leiekostnader Vestby Hyttepark -12 932,00 -12 932,00 -13 000,00 

4090  Embark - DNA tester brukt i 2023 -8 528,00 -8 528,00 -34 095,74 

4110 Premier Spesial -7 954,00 -7 954,00 -6 480,00 

4120 Pokaler Spesial -14 916,00 -14 916,00 -12 218,00 

4125 Rosetter Spesial - Mestvinner -30 361,10 -30 361,10 -25 947,90 

4330 Innkjøp varer kiosk -1 769,45 -1 769,45 -2 376,30 

4501 Reisekostnader Spesialen -3 354,50 -3 354,50 -18 706,00 

4502 Overnatting og mat dommere -7 201,69 -7 201,69 -9 243,40 

4503 Dagpenger dommere og ring 

personell -7 000,00 -7 000,00 -8 000,00 

4505 Dommergaver Spesialen -1 275,00 -1 275,00 -680 

6017 Avskrivning telt -4 375,00 -4 375,00 0 

6020 Avskrivninger utstyr -4 000,00 -4 000,00 -7 000,00 

6305 Leie lager -7 440,00 -7 440,00 -7 440,00 

6552 Data software -1 935,00 -1 935,00 -3 415,00 

6560 Rekvisita 0 0 -818 

6800 Kontorrekvisita (Res) -228 -228 0 

6820 Trykk av Chihuahuaposten -38 230,00 -38 230,00 -43 750,00 

6860 Møter, kurs, oppdatering etc. 0 0 -6 223,00 

6865 Kurs og reise i regi av NKK -7 500,00 -7 500,00 0 

6910 Hjemmeside -8 737,50 -8 737,50 -8 831,00 

6940 Porto -13 442,12 -13 442,12 -18 028,35 



7140 Reisekostnader, ikke oppgavepliktig 0 0 -1 041,40 

7350 Representasjon, fradragsberettighet 0 0 -7 805,00 

7405 Medlemskap ICC -3 382,47 -3 382,47 0 

7420 Gaver, fradragsberettigede -830 -830 -1 509,80 

7770 Bank og kortgebyrer -2 424,79 -2 424,79 -3 158,89 

 -211 296,29 -211 296,29 -267 535,85 

    
Driftsresultat 49 089,71 49 089,71 10 644,15 

    
Finansielle poster    
8050 Annen renteinntekt 8 314,97 8 314,97 3 427,12 

    
Ordinært resultat før skatt 57 404,68 57 404,68 14 071,27 

    
Ordinært resultat 57 404,68 57 404,68 14 071,27 

    
Årsresultat 57 404,68 57 404,68 14 071,27 

    
Overføringer    
8960 Overføringer annen egenkapital 0 0 -14 071,27 

 

  



 Balanserapport    

NORSK CHIHUAHUAKLUBB     

994650769     

     

Gjelder periode 01.01.2024 - 31.12.2024     

     

 

Ved periodens 
start Endring Ved periodens slutt 

     

EIENDELER     

     

Anleggsmidler     

1280 Kontormaskiner o.l. (saldogruppe a) 2 000,00 -1 000,00 1 000,00  

     

Omløpsmidler     

1410 Lager - klær 1 500,00 -1 500,00 0  
1430 Lager - rosetter og premier 6 000,00 -1 500,00 4 500,00  
1450 Diverse utstyr 10 000,00 -3 000,00 7 000,00  
1451 Nye telt 0 33 125,00 33 125,00  
1455 Embark - DNA tester 19 188,00 -8 528,00 10 660,00  
1700 Depositum lagerleie 1 240,00 0 1 240,00  
1920 DNB brukskonto 1503 13 30456 54 401,64 1 650,77 56 052,41  
1930 DNB utstillingskto 1503 14 90232 6 595,34 3 829,85 10 425,19  
1940 Plasseringskto - 1506 91 69055 203 427,12 58 314,97 261 742,09  

 302 352,10 82 392,59 384 744,69  

     

SUM EIENDELER 304 352,10 81 392,59 385 744,69  

     

EGENKAPITAL OG GJELD     

     

Egenkapital     

Egenkapital (innskutt og opptjent)     

2050 Annen egenkapital -304 352,10 0 -304 352,10  

     

Udisponert resultat     

Udisponert resultat  0 -57 404,68 -57 404,68  

     

Sum egenkapital (inkl, udisp. resultat) -304 352,10 -57 404,68 -361 756,78  

     

Gjeld     

Kortsiktig gjeld     

2960 Annen påløpt kostnad 0 -23 987,91 -23 987,91  

     

Sum gjeld 0 -23 987,91 -23 987,91  

     

SUM EGENKAPITAL OG GJELD -304 352,10 -81 392,59 -385 744,69  

     

Avvik 0 0 0   



 

REVISJONSBERETNING 2024 
 
 
 
Uttalelse om årsregnskapet: 

Jeg har revidert regnskapet for 2024 til Norsk Chihuahuaklubb som viser et overskudd på kr. 57 404,68 

Følgende revisjonshandlinger er utført: 

Gjennomgang av bilagsperm, hovedbok, resultat og bala nse samt vurdering om årsregnskapet er utarbeidet i 

henhold til reglene som gjelder for organisasjonen. 

Konklusjon: 

Regnskapet fremstår som ryddig og korrekt utført, uten vesentlig mangler. 

Årsregnskapet gir et korrekt bilde av klubbens økonomiske stilling pr. 31 . 12.2024, og det anbefales godkjent 

av årsmøtet. 

Bjørkelangen, 22.05.2025  

 

 

 
Lill M. Granås 

Statsautorisert regnskapsfører 

Valgt revisor 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



Norsk Chihuahuaklubb  
Budsjett 2025/2026  

  
Inntekter:  

  
Medlemskontingent 190 000 

  
Utgifter:  

  
Chihuahuaposten 60 000 

Porto chihuahuaposten 16 000 

Styremøter 3 000 

Kurs og konferanse 15 000 

Drift av hjemmeside og eposter 10 000 

Mestvinner rosetter 18 000 

ICC medlemskap 3 500 

Visma eaccounting lisens 2 000 

Lagerleie 7 500 

Bank gebyrer 2 000 

Helseundersøkelse 17 000 

Avskrivning nye telt 7 500 

  
Sum utgifter 161 500 

  
Overskudd 28 500 

  

  
Kommentar til budsjett:  
Helseundersøkelsen er ikke   
ferdigstilt i 2024, så kostnaden 
kommer 

 

første halvdel av 2025 
 

BUDSJETT SPESIALER 2025  
Inn     100  000  
Ut       100 000  

Sum            0  

   

 

 

 

 

 

 

 



Handlingsplan 

Styret 

• Skal sørge for å opprettholde en god økonomi 

• Arrangere årsmøte 2026 

• Romjulsavslutning 2025 

• Gi ut 2 fysiske medlemsblader og 1 digitalt i løpet av året 

• Følge opp/oppdatere klubbens hjemmeside og andre sosiale medier 

• Være NKK`s talerør ut til medlemmene 

• Utarbeide og vedta retningslinjer 

• Delta på RS samt sende saker til RS dersom vi har noen 

• Sende styremedlemmer på organisasjonskurs 

• Sende styremedlemmer/medlemmer av avlsrådet på avlsrådkurs 

• Planlegge kurs eller seminar for medlemmer 

• Delta på nordisk chihuahuamøte 

• Opprettholde god kontakt med de andre nordiske chihuahua klubbene 

• Jobbe for å arrangere en dommerkonferanse 

• Styret skal jobbe for klubbens formål 

• Sørge for at klubben har nedsatt de nødvendige komiteer og representanter for 

klubben. 

Påse at disse er tilstrekkelig bemannet og følge opp mot komiteene. Bistå og veilede 

komiteene ved behov. 

• Styret skal jobbe mer med rasens helhet/sunnhet 

AVLSRÅDET 

• Skal jobbe for å fremme rasens helse og vedlikeholde/oppdatere avlsetiske 

retningslinjer 

• Være behjelpelig for medlemmer og fremstå som en god kanal å hente informasjon fra 

• Svare på spørsmål om avl, helse, stell og ernæring 

• Bidra med materiale til Chihuahuaposten 

• Delta aktivt ved en eventuell dommerkonferanse 

• Avlsrådet skal jobbe med rasens helhet/sunnhet 

• Avlsrådet skal følge med på rasens helse og avlsbruk på Dogweb 

UTSTILLINGSKOMITE 

• Skal gjennomføre rasespesialen og har ansvar for å finne sponsorer til denne (BIS 

premier og pokaler) 

• Finne annonsører til katalogen 

• Finne aktører som vil ha stands på rasespesialen mot sponsing 

• Bidra til Chihuahuaposten 

• Skrive årsrapport 

• Evaluere utstillingene de har holdt 

 

 



VALGKOMITE 

• Skal finne kandidater til verv, samt gjennomføre valget 

VALPEFORMIDLER 

• Skal fortsette å jobbe for å fremme rasen via formidlingen og være et trygt sted for 

annonsering, samt et trygt sted for å få hjelp til å finne valp. 

 

 

 

 

 

 

 

 

VALG 

Det skal tilsammen stemmes på 7 kandidater i 7 verv. Man kan stemme ja eller nei på 

stemmeseddelen, men ikke blankt. Blanke stemmer forkastes.  

Nestleder -2 år 

Styremedlem- 2 år 

Styremedlem- 2 år 

Vara- 1 år 

Vara- 1 år 

Valgkomite medlem- 2 år 

Vara valgkomite- 1 år 

Revisor- 2 år – ingen kandidat  

Vara Revisor- 1 år- ingen kandidat  

 

Vedlagt stemmeseddel brukes til forhåndsstemming til valget i Norsk Chihuahuaklubb 2025. 

Stemmeseddelen fylles ut og legges i en egen umerket konvolutt og forsegles. Denne 

konvolutten legges i en annen konvolutt som er merket med ”forhåndsstemme”, 

medlemsnummer og navn.  

Alle forhåndsstemmer som sendes til Karolina Tonerud og må være poststemplet innen 9.juni 

2025. Forhandsstemmer som er sendt etter denne datoen forkastes.  

Forhandsstemmer som er avgitt på feil vis eller utfylt på feil vis forkastes.  

Sendes til adresse:  

Karolina Tonerud, Kordalveien 28, 1591 Sperrebotn 

 

 

 



Valgkomiteens innstilling er som følger: 

Jeanette Førre Helmersen som nestleder for 2 år 

Thea Simonsen styremedlem for 2 år 

Rita Brevik styremedlem for 2 år  

Frida Magnus vara medlem for 1 år  

Tone Jørgensen Ulve vara medlem for 1 år 

Valgkomite medlem Trude Thoresen for 2 år 

Vara valgkomiteen Anniken Holtnæs for 1 år 

 

 

Valgkomiteens begrunnelse for innstillingen er som følger: 

Styrevervene er omrokert fra dagens styre, delvis grunnet personlige årsaker hos kandidatene, 

samt at valgkomiteen har forespurt sittende styremedlemmer om å innta andre roller for å 

sikre kontinuitet i styret. Tone er innstilt som vara da valgkomiteen mener hun kan gjøre en 

god jobb og være en ressurs til styret med bakgrunn i sin arbeidserfaring.  

De to foregående år har ingen medlemmer meldt seg eller takket ja til forespørsel fra 

valgkomiteen om revisor- eller vararevisorvervet. Ettersom valgkomiteen, på tross av innsats, 

ikke har funnet kandidater til revisor og vararevisor foreslår vi at årsmøtet gir styret fullmakt 

til å finne en ekstern revisor uten tilknytning til klubben. Valgkomiteen anser det som 

viktigere at regnskapet blir revidert av en kyndig person fremfor at vedkommende er medlem 

i NCHK. En revisor må inneha god økonomisk forståelse, da vedkommende må gjennomgå 

styrets regnskap for eventuelle feil og mangler, samt skrive revisjonsberetning.  



Forhåndsstemme: 

 

 

 

Verv Tid Navn Foreslått av Kommentarer Ja Nei 

Leder 2 år Kirsten 
Landsverk  

    

Nestleder 2 år Jeanette Førre 
Helmersen 

Valgkomiteen 
(gjenvalg i styret) 

Valgkomiteens 
innstilling 

  

Styremedlem 2 år Thea Simonsen Valgkomiteen 
(gjenvalg i styret) 

Valgkomiteens 
innstilling 

  

Styremedlem 2 år Camilla Bredahl     

Styremedlem 2 år Hilde Nessa     

Styremedlem  2 år Susanne 
Hansson  

    

Styremedlem 2 år Rita Brevik  Valgkomiteen 
(gjenvalg i styret) 

Valgkomiteens 
innstilling 

  

Vara-medlem 1 år Frida Magnus  Valgkomiteen 
(gjenvalg i styret)  

Valgkomiteens 
innstiling  

  

Vara-medlem 1 år Tone E. 
Jørgensen Ulve  

Valgkomiteen Valgkomiteens 
innstiling  

  

Vara-medlem 1 år Jane A 
Engeskaug 

Takket ja til 
gjenvalg  

   

Revisor 2 år Ingen kandidat 
funnet 

Ingen kandidat 
funnet 

   

Vara revisor 1 år Ingen kandidat 
funnet 

Ingen kandidat 
funnet 

   

Valgkomiteen 
Leder 

2 år Karolina 
Tonerud  

    

Valgkomiteen 2 år Linn Depui-
Bakke 

    

Valgkomiteen 2 år Trude Thoresen Takket ja til 
gjenvalg 

Valgkomiteens 
innstilling 

  

Vara valgkomiteen 1 år  Anniken 
Holtnæs  

Takket ja til 
gjenvalg 

Valgkomiteens 
innstilling 

  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Presentasjon av kandidater: 

Nestleder for 2 år 

Mitt navn er Jeanette, 38 år gammel fra Kristiansand og sitter som styremedlem 

i klubben. Jeg ønsker nye utfordringer og stiller derfor til valg som nestleder i 

styret. Utdannet prosessoperatør og jobber på nikkelverket i 

Kristiansand. Brenner sterkt for rasen og klubben og ønsker å bidra til at 

klubben vokser seg enda sterkere og større i fremtiden. 

 

Styremedlem for 2 år:  

Thea Christine Simonsen  

Jeg fyller 34 år i juni, og har siden tidlig ungdomsalder vært interessert i rasen 

vår!  

Min første chihuahua kom i hus da jeg var 20, og Cinnamon følger trofast 

fortsatt med i en alder av 11, snart 12 år. Videre kom jeg mer inn i miljøet da 

jeg ble kjent med Linn D. Bakke, som driver kennel Li-Depui. Hjemme hos 

meg bor det to hunder fra hennes oppdrett, Liam og Crystal, og Cinnamon fra 

kennel Armastus.  

Å ha tre chihuahua i hus innebærer å ha en stor interesse for rasen, og jeg har 

vært med på utstillinger regelmessig de siste 7 årene og hatt stor glede av 

miljøet vi har i Norge, og utlandet.  

Jeg ønsker å kunne bidra til å løfte rasen frem og opp, og få nye kjennskap i 

miljøet. 

 

Jeg har tidligere erfaring fra styre i klubben, sameie og jobb. Håper å kunne 

bidra en stund til i styret for at vi skal ha en flott klubb! 

 

 

    Styremedlem for 2 år: 

Hei, jeg heter Rita Brevik, er 32 år gammel og bor i Arendal. 

Min reise i hundeverdenen startet med min første Chihuahua, Chase – og i dag 

har jeg tre: Chase, Everest og Skye. Jeg har nylig fått mitt første valpekull, og 

er svært aktiv innen utstilling og akkurat begynt med Agility. 

 

Jeg er varamedlem i Norsk Chihuahua Klubb i dag og jobber med 

medlemsbladet Chihuahuaposten. I tillegg sitter jeg som styremedlem og 

kasserer i NKK Agder, og har med det fått noe erfaring med å arrangere 

utstilling. 



Jeg har gjennomført Kynologikurset og er i gang med opplæringen for å bli 

autorisert ringsekretær. 

Jeg har en bachelorgrad i markedsføringsledelse, og ønsker å bruke mine 

kunnskaper og erfaringer til å bidra positivt i klubbarbeidet. Jeg brenner for 

rasen, og ønsker å lære så mye som mulig om Chihuahuaen. 

Samtidig ønsker jeg å være en tilgjengelig og engasjert representant for alle 

medlemmer. 

  

     Vara medlem for 1 år- Ny kandidat:  

Hei! 

Mitt navn er Tone Elisabeth Jørgensen Ulve, jeg er 35 år gammel og kommer 

opprinnelig fra Finnmark. Livet har ført meg både østover til Kongsberg og 

vestover til Bergen, men i dag bor jeg i vakre Tromsø sammen med min snille 

mann Mads og våre tre døtre – Alma (8), Erle (6) og Ellie (4). 

Vi har to korthårede chihuahuaer hjemme: Stinki, som nærmer seg 15 år, og 

lille Hufsa på 9 måneder. Stinki har vært min følgesvenn siden 2010, og hun er 

en høyt elsket del av familien vår, min beste venn og største kjærlighet. Selv 

om hun nå er pensjonist og sofaputedronning, blir hun fortsatt med på utstilling 

for kosen og gleden – hun elsker å være med! Hufsa kom til oss høsten 2024 

fra kennel Belovecha (Olaug Ree), og med henne er vi tilbake i 

utstillingsringen, noe som gir meg stor glede. 

Jeg begynte å interessere meg for rasen i 2009, og ble fort aktiv i chihuahua-

forumet. Mange av de som har vært med i miljøet en stund, kjenner meg 

kanskje igjen derfra. Min første hund, Stinki, kom fra Connie Olafsen på 

Gjøvik – som jeg setter stor pris på. 

Til daglig jobber jeg som arbeidsrettsjurist i HR-avdelingen i Tromsø 

kommune. Jeg har mastergrad i rettsvitenskap, videreutdanning innen ledelse 

og er nesten ferdig utdannet helsefagarbeider (mangler kun fagprøven). 

Kanskje noe av min bakgrunn og kompetanse kan være nyttig for klubben? 

Arbeidsplassen min gir stor fleksibilitet og mulighet for hjemmekontor – noe 

som passer perfekt for både meg og mitt hundehold. 

Mine interesser innen rasen er mange: jeg er spesielt opptatt av genetikk, helse 

og utstilling, men aller viktigst for meg er hverdagen med hund. Hos oss 

handler det ikke bare om at "hundene har det bra" – vi ser hvert individ, gir 

dem kjærlighet, aktivisering og rom til å være seg selv og å jobbe med den 

enkelte ut fra sitt utgangspunkt. 

Jeg ble forespurt verv i styret i 2014, men grunnet studiesituasjonen min passet 

det ikke så bra akkurat da. Jeg har ikke sittet i en vararolle i et styre før, men 

har god erfaring fra administrative roller, arbeidsgrupper og 

organisasjonsarbeid gjennom min jobb. Jeg har solid rolleforståelse, er 

nysgjerrig, lærevillig og trives i samarbeid med andre. Som person er jeg både 



åpen, blid og engasjert – med et smil på lur – men jeg kan også ta en mer 

observerende og støttende rolle når det trengs. 

Tusen takk for at jeg får muligheten til å stille til valg som vara for Norsk 

Chihuahuaklubb – jeg ser frem til å bidra med mitt engasjement for rasen og 

klubben hvis muligheten byr seg i denne omgang. 

 

Vara medlem for 1 år: 

Hei! Jeg heter Frida og blir 30 år i år. Jeg er bosatt på et småbruk med familien 

min og en hel haug med dyr. Jeg har (sammen med min mor) hatt chihuahua 

siden 2011, og brenner for hundetrening. Med mine chihuahua'er deltar jeg i 

både klasse 1, 2 og 3 i agility og trener mange andre sporter for en variert 

hverdag.  

Jeg har hatt verv i klubben siden 2018 og håper å kunne bidra positivt som 

varamedlem ett år til. 

 

Vara medlem for 1 år:  

Hei, Mitt navn er Jane Annette Engeskaug, jeg er 48 år og holder til i 

Brumunddal, Ringsaker.  

Har hatt chihuahua siden 2008. Og hatt godkjent kennelnavn siden 2011. 

Driver aktivt med utstilling, og ser frem til nye utfordringer som vara i styret.  

 

 

Revisor for 2 år: Ingen kandidat 

Vara Revisor for 1 år: Ingen kandidat 

Valgkomiteen medlem for 2 år: Trude Thoresen-- Gjenvalg 

Vara valgkomiteen for 1 år: Anniken Holtnæs--- Gjenvalg  

 

 

 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 


